
Vergadering MR 't Span

Datum        : 05-10-22
Aanwezig    : Sylvia Dekker (GMR), Maryanne Wittink, Ester Tijsen, Femke 

Dalmaijer, Arnoud Vooijs (oudergeleding), Adinda Lont (ouder-
geleding) en Siegrid Beneker (oudergeleding)

Afwezig       : Gert Jan Riemers (directie)
Locatie        : 't Span
Tijd : 15:00 uur

Agenda

1. Opening en goedkeuren notulen (22 juni)

1De notulen zijn goedgekeurd.

2. Ingekomen stukken

1Geen ingekomen stukken. Siegrid deelt de dropbox (waar de GMR-stukken

in staan) nogmaals via e-mail.

3. GMR stukken

1Silvia Dekker is aanwezig bij de vergadering, als geleding uit de GMR. Voor

de GMR is weinig animo helaas. Bestaat nu uit 6 man en vergadert o.a. met

bestuurder van Surplus en Raad van Toezicht. Houden kwaliteit van het on-

derwijs in de gaten en functioneren van de MR-en op de scholen. De verga-

deringen zijn openbaar. Om nieuwe leden te werven en contact te onder-

houden werkt actief benaderen het best. Siegrid heeft regelmatig contact 

met Silvia. Adinda besluit een keer te komen kijken bij een GMR-vergade-

ring.

4. Kandidaten oudergeleding
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1Er hebben zich geen nieuwe kandidaten gemeld. Dat betekent dat Siegrid, 

Arnoud en Adinda opnieuw voor een termijn van 3 jaar in de MR zitten.

5. Ouderbetrokkenheid

● samenwerking met ouders: komt gelukkig weer op gang, ook via

social schools. Arnoud merkt op dat er weinig animo is voor rij-

den. Maryanne geeft aan dat dit per groep heel wisselend is.

● startgesprekken en loyaliteit (over het kind praten waar het kind 
bij is): bij sommige kinderen werkt het beter dan bij andere. 
Welke opties zijn er als het kind weinig durft te zeggen of het 
onprettig vind? Wordt dit door de leerkrachten geëvalueerd?

6. Gymlessen

1Helaas is de vaste docent nog steeds geblesseerd. De gastlessen Judo 

worden door kinderen en ouders positief ontvangen! Termijn waarop de 

vaste docent terugkomt is nog onbekend. Groep 8 organiseert ondertussen 

gymlessen, is leerzaam voor ze. Is schoolzwemmen een optie? 

7. Taal en lezen

● bibliotheek: project loopt nog, hoe en wat aan Gert-Jan vragen

● plaats van de kinderboeken: niet ideaal, maar was vorige plek 

ook niet, hopelijk met bibliotheek beneden een ruimere, rustiger 

plek

● taal- en leesvaardigheden bij de kleuters: Adinda biedt zich aan 

om als logopedist voor het jonge kind een 
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ouderavond/lezing/workshop te geven over kleutertaal (stimule-

ren) en beginnende geletterdheid

1 8.  IKC en doorlopende leerlijn: IKC is van de baan, met kinderopvang 

wordt nog wel naar de doorlopende leerlijn gekeken

2 9.  Kinderen die boven het groepsniveau werken: signalen van ouders dat 

er zorgen zijn om het gedrag/ vraag of er goed rekening met deze groep ge-

houden wordt? Er zou vorig jaar een scholing over plaatsvinden, maar die is 

geschrapt. Is er een plan om aan dit onderwerp aandacht te besteden dit 

jaar?

3 10. Leerlingenaantal groep 5: eind vorig schooljaar heeft de oudergeleding

haar zorgen hierover uitgesproken. De verwachting was dat het aantal rond 

de 30 terecht zou komen, maar nu toch 35 kinderen. Hoe is dit te verklaren 

en wat gebeurt er als kinderen buiten de boot dreigen te vallen? Er is onder-

steuning in de groep (extra gelden/extra handen en een dag dat beide docen-

ten aanwezig zijn). 

4 11. Bestemming extra budget vanuit Surplus

5 12. Website: de MR is van mening dat het belangrijk is om hier snel actie 

op te ondernemen, zodat de website weer up to date is. Silvia heeft verno-

men dat de problemen met de website en koppeling met Social Schools op 

meer scholen spelen. Ze neemt dit mee naar de GMR.

6 13. W.v.t.t.k.
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7 - onder de leerkrachten is een discussie gaande over de elektrische step-

jes, ivm de vraag wie er na schooltijd verantwoordelijk is en ivm de veiligheid

en het voorbeeld dat gesteld wordt

8 - is er beleid gericht op aanbieden van schoollunches ivm mogelijke finan-

ciële problemen bij ouders? hier is nog geen beleid op. De ouderraad denkt 

dat het goed is als hier alvast over nagedacht wordt ivm de komende dure 

maanden. Misschien goed om in de missie/visie mee te nemen? 

9 - de ouderraad heeft een verzoek neergelegd om de ouderbijdrage te ver-

hogen. De MR wil graag een betere financiële onderbouwing zien: wat gaat 

eruit, wat moet erin komen? Is er geld over van de twee jaren met lockdown?

Kan de ouderraad een kascontrole doen en dit op de ouderavond op 1 novem-

ber presenteren? 

10 - Is het verloop van de avond4daagse nog besproken? Maryanne geeft aan

dat dit nog niet gebeurd is. Wellicht is het goed om activiteiten af te stemmen

met de ouderraad, als er ook gesproken wordt over de financiële kant. Arnoud

wil daarbij het schoolvoetbal ook meenemen.

Vraag aan Gert Jan: is er ruimte voor de MR en OR om op de ouderavond van 1 

november wat te presenteren? Zichzelf in ieder geval kenbaar te maken aan ou-

ders? Kan dat nog in de nieuwsbrief voor november? 

Nieuwe data: do 15 december, do 9 februari, do 13 april, do 22 juni. Kan de tijd 

naar 14.30? Zie de mail van Siegrid. 
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